

# Referat fra MR-møte 08.09.2021

Planlagt samling og møte på Birgittaklosteret ble avlyst på grunn av smittesituasjonen og møtet ble gjennomført på TEAMS.

Til stede: Trine (første del av møtet), Jarle (siste del av møtet), Åge, Linnea, Janne, Tor Inge, Bertel, Dagfinn, Leif og Per.

Åpning ved Janne.

Sak 20/21: Innkalling til møtet og protokoll fra 26.05.21 ble godkjent med merknad om noen flere orienteringssaker enn det som kom fram av innkallingen.

Sak 21/21: Orienteringssaker:

- Takkebrev for offer fra Normisjon Trøndelag
- Nytt fra KfiT : Bertel orienterte om arbeid med ny strategiplan for KfiT og om at det nå etableres "drop-safe" ved hver kirke for å sikre sikker transport av kontanter fra kirkene.
- Nytt fra staben: Dagfinn orienterte om at Gørils stillingsandel på 30% gjør at det ikke er rom for hennes viktige deltagelse i Åpen kirke. MR delegerer til AU å fremme sak til KfiT om å øke kirketjenerstillingen til 50%.
- AU har sendt søknad om ekstratilskudd fra Nidaros Sårkornfond: 20 000 til Nyttårsfest, 30 000 til ny prosjektor mot alterveggen og 30 000 til tema/kulturkvelder
- Etter møte med AU foreslår soneleder å øke stillingsandelen for to av trosopplærerne til 100 % slik at ledig stilling kan utlyses som 100% stilling.
- Kort orientering om status "kirketorsdag"
- Tor Inge orienterte om status når det gjelder regnskapet etter overgang til nytt regnskapssystem. Viktig klargjøringsarbeid er gjort av Tor Inge og Trine i møte med Jørn Læhn ved regnskapsavdelingen. Det arbeides videre med at regnskapet kan presenteres i format som gjør det til bedre arbeidsredskap for MR i arbeidet med økonomi og budsjett. Gledelig at både Menighetsbladet og menighetsrådet fortsatt har solid økonomi.
- Prost Nils Åge Aune skal ha permisjon i et halvt år fra 10.10. Håkon Olaussen vil være vikar.

Sak 22/21: Samtale om veien videre etter koronapandemien.

Enighet om at vi må satse på å realisere de planene vi har lagt etter våre strategidrøftinger. Viktig at vi nå kommer i gang med "Kirketorsdag" slik vi har planlagt ut fra våre målsettinger. Det ble uttrykt sterkt ønske og håp om at gudstjenestedeltagelsen skal ta seg opp igjen, og at vi kan nå nye aldersgrupper og andre som har et mer perifert forhold til kirka gjennom "Kirketorsdag". Det fremkom ønske om at profilen på temakveldene blir slik at det blir lett også å be med seg folk med et mer perifert forhold til kirka.

#### Sak 23/21: Julemessa 2021:

Janne og Linnea innledet til samtale. Krevende å starte det store arbeidet som kreves for avvikling av en tradisjonell julemesse, spesielt når det fortsatt er usikkerhet om hvordan den kan avvikles ift smittevern.

Etter drøfting ble det enighet om å gjennomføre et program lørdag 20.11 med de to faste møtene kl 12 og kl 15 og med åpen kirke-kafe i sokkelen mellom møtene hvor det ble trekning av hovedlotteriet og gjennomføring av det vi kaller "Julemesse på enklere vis". Innhold og format utarbeides videre av komiteen som i tillegg til Janne og Linnea vil bestå av Kjersti Vik (og Trine).

#### Sak 24/21: Kirkelig begravelserbyrå:

Tor Inge foreslo et tillegg i AU's forslag til vedtak hvor det pekes på "ideelle organisasjoner" som mulig drivere av begravelserbyrå.

Vedtak: Heimdal MR ser det ikke som en oppgave for kirken å drive begravelserbyrå. Betenkeligheter ved kommersialiseringen av begravelser må søkes løst ved sterkere regulering av de kommersielle begravelserbyråene eller ved at **ideelle organisasjoner eller** kommunen drifter/løser de oppgavene som i dag ivaretas av begravelserbyråene.

#### Sak 25/21: Eventuelt

- Åge ber seg fritatt fra oppgaven som medlem i redaksjonskomiteen.  
MR's medlemmer bes komme med forslag på nytt medlem fra Heimdal. Per foreslår Inger Langø. Jarle spør henne.
- Linnea reiser spørsmål om Hovedlotteriet for 2021  
MR håper komiteen gjennom flere år vil fortsette og ber komiteen selv vurdere hva som er rimelig og realistisk størrelse på Hovedlotteriet.